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 MESTSKÝ ÚRAD V ŽILINE 

 

Materiál na rokovanie pre 

Komisie Mestského zastupiteľstva v Žiline 

                                                                                                        Číslo materiálu: _____/2024  

 

 

K bodu programu: 

 

Predloženie zmluvy alebo návrhu zmluvy o spolufinancovaní a spoluužívaní multifunkčnej 

haly medzi Mestom Žilina a Žilinskou Univerzitou 

 

 

Materiál obsahuje:         Materiál sa odporúča prerokovať v komisii: 

1. Návrh na uznesenie                   Komisia finančná a majetková   
2. Dôvodová správa                                 Komisia športu                                                  

 

       

 

 

 

 

Predkladá:  

Mgr. Peter Cibulka, poslanec MZ 
 

 

Zodpovedný za vypracovanie: 

Mgr. Peter Cibulka, poslanec MZ 
 

 

                                                      Žilina, jún 2024 
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NÁVRH NA UZNESENIE 

 
Uznesenie č.__/2024 
 
Komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Žiline na jeho najbližšom zasadnutí  
 
I.   schváliť 

Mestské zastupiteľstvo v Žiline žiada prednostu mestského úradu, aby do najbližšieho 

riadneho mestského zastupiteľstva predložil už uzavretú zmluvu o spolufinancovaní a 

spoluužívaní multifunkčnej športovej haly medzi Mestom Žilina a Žilinskou Univerzitou alebo 

návrh zmluvy o spolufinancovaní a spoluužívaní multifunkčnej športovej haly medzi Mestom 

Žilina a Žilinskou Univerzitou 

 

 

Dôvodová správa: 

Dňa 27. 06. 2023 Mestské zastupiteľstvo prijalo uznesenie o čerpaní úveru 7000 000 eur, 

z ktorých na základe konsenzu poslancov a vedenia mesta mala ísť čiastka 1500 000 eur na 

spolufinancovanie multifunkčného športového centra v areáli Žilinskej univerzity. 

Napriek tomu, že hala je už dnes v pokročilej fáze výstavby, dodnes nie je zrejmé, či vedenie 

mesta po trištvrte roku vôbec podpísalo zmluvu o spolufinancovaní tohto projektu a či už 

došlo k finančnému plneniu zo strany mesta Žilina. 

Ak áno,  neboli poslanci ani verejnosť informovaní o znení zmluvy, na základe ktorej má 

prebehnúť toto spolufinancovanie, a ktorá určí následné vzťahy spoluužívania a prístup 

občanov Žiliny a žilinských športových klubov do tohto športoviska. 

Žilina má dlhodobo kvôli netransparentným krokom politikov a politických „obchodníkov“ 

problém s krytými športoviskami, kedy v rozpore s verejným záujmom prišlo o kontrolu nad 

pozemkami na Karpatskej aj o Športovú halu na Bôriku. 

Je teda nutné transparentne zverejniť, akým spôsobom vedenie mesta naplnilo konsenzus, na 

základe ktorého bol čerpaný tento úver a nastavilo podmienky užívania tohto športoviska pre 

Žilinčanov. 
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